
IZ KS ČRNI VRH

Novi
delovni
zmagi

V nedeljo, 20. 12. 1981 smo krajani KS Črni vrh
proslavili dve delovni zmagî . Obe sta bili za nas veliko
ln veselo doživetje in sta za kraj velikega pomena.
Prometu smo izročili približno 1 km asfaltiranega dela
občinske ceste skozi Črni vrh in pred Gerjolovo hišo na
Smolniku. Srednji pa je dobil daljnovod iz Črnega vrha
v Srednji vrh s transformatorsko postajo.

Otvoritve, ki je bila v nedeljo, se je udeležilo veliko
število domačinov kljub temu, da je pred nedeljo za-
padlo kar precej snega. Prišli so pa lahko, ker so bile
ceste zelo dobro splužene. Zaman pa smo pričakovali
večino povabljenih. Prav gotovo njihovo odsotnost
delno opravičuje vreme.

Veseli pa smo tovariša Staniča, tovariša Setničarja in
predstavnikov postaje milice, da so se odzvali povabilu
in prišli na otvoritev.

Zelo dolgo so si prebivalci Črnega vrha želeli mimo
hiš asfalt. Na makadamski cesti je bilo zmeraj veliko
prometa, ob cesti pa so šola, trgovina in gostišče.
Krajani sami so zelo prizadevno delali pri širjenje
obnovi in asfaltiranju teh dveh odsekov ceste. S svojim
delom in denarjem so prispevali najmanj 95 starih
milijonov dinarjev. Delo pa ne bi bilo končano, če ne
bi priskočili na pomoč občina in Komunalna skupnost.
Obema v imenu krajanov iskrena hvala!

Nič manj pa niso bili požrtvovalni prebivalci Sred-
njega vrha, ki so že zelo dolgo čakali na zboljšanje
električnega toka. S svojim delom so veliko pomagali
pri gradnji daljnovoda in transformatorske postaje
Srednji vrh. Njihovo delo je ocenjeno na približno 35

starih milijonov. Sami so posekali traso za daljnovod,
obelili drogove in izkopali jame, postavili drogove,
oziroma opravili večino težaških del. Seveda pa moram
izreči priznanje ludi delavcem Elektro Vrhnika in ce-
lotnemu podjetju Elektro Ljubljana-okolica, da smo le
uspeli dokončno obnoviti tako nujno pomemben del
električnega omrežja.

Krajani KS Črni vrh smo hvaležni vsem, ki nam
kakorkoli pomagajo pri uresničevanju zadanih nalog.
Zlepa nam ne zmanjka načrtov za dela, ki so pomemb-
na za krajevno skupnost. Zmeraj se zatakne pri finanč-
nih sredstvih. Tako je bilo tudi letos. Zastavljenih
načrtov nismo uspeli v celoti realizirati. Tako je ostal
neasfaltiran del ceste pri Jurjevi žagi. Vendar upamo,
da bo prišel tudi ta del kmalu na vrsto.

Leto 1981 se je izteklo. Ne bomo imeli kaj dosti časa
za počitek. V planu za leto 1982 imamo zelo veliko
načrtov.

Na električnem omrežju iz Črnega vrha proti Koširju
so prevelike izgube in bo čimprej treba zgraditi trans-
formator tudi na tem odseku. Vsekakor bo treba začeti
s širjenjem ovinkov iz Polhovega Gradca proti Zalogu
in v nekaj letih položiti asfalt. lzpeljali bi radi krožno
pot šolskega avtobusa, urediti je treba še nekatere
krajevne poti, v Zalogu dokončati avtobusno postajo,
dokončno je treba urediti igrišče. Pogovarjali smo se,
da je potrebno osvetliti nekatere dogodke iz vojne,
treba je zbrati gradivo in radi bi postavili spominsko
obeležje NOB...

Dom krajevne skupnosti pa so že desetletja le sanje.
KRAJANI


